

TABLE OF CONTENTS**目 录****Internet of Things in the Street Lighting Using PLC Technologies**
(基于电力线载波的道路照明物联网技术)

- Z. M. MAO, P. JIN, W. P. ZHAN.....1

Research on Large-Scale Energy Storage Technology of Smart Grid
(智能电网中大规模储能技术研究)

- X. F. HU, Z. YANG, X. Y. TAN, D. D. WANG, X. P. ZHAO, Y. J. GAO, L. TIAN, S. P. ZHAO.....8

Development of the Online Monitoring and Billing Management System for Grid-Connected Power Plant
(并网电厂在线监测与结算管理系统开发与应用)

- R. P. LIU, F. Y. FAN.....14

**Analysis and Dispose of Converter Transformer OLTC 125°C Blocking in Series Dual Groups of
Yunnan-Guangdong ±800 kV DC Transmission Project**
(±800 kV 云广直流输电系统串联双阀组换流变分接开关 125°C 闭锁调整分析及处理)

- C. X. CHEN, M. T. LIU, Z. C. ZHANG, S. B. SONG.....22

**Study on Reactive Power Compensation Scheme for Converter Station of Hami-Zhengzhou ±800 kV DC
Transmission Project**
(哈密 - 郑州±800 kV 直流输电工程换流站无功补偿研究)

- T. NIU, K. QIAN, Y. J. ZHANG.....28

Study on a Method of Renewable Energy Operation Considering Available Capability
(基于接纳能力的新能源调度方法的研究)

- J. YUAN, J. C. DUAN.....32